
 DAGSORDEN 
 SB  –  møde  tirsdag  d.  6.11.2023  kl.17.00  -19.30 

 Mødedeltagere: 
 Jesper  Markmann,  Charlotte  Poulsen,  Sofie  Bang,  Christian  Kryger,  Therese  Kunoy, 
 Jeannie  Thanner,  Louise  Andersen-Hald  ,  Rebecca  Stelzig,  Rikke  Boelskifte  Knigge, 
 Peter  Lysdal,  Peter  Holst,  Leon  Mitchell, 
 Elevrepræsentanter:  Mads  H.  (7a),  Mirac  K.  (8b) 
 Evt.  suppleant: 

 Afbud:  Martin  Rytoft 

 Der  er  spørgetid,  samt  lidt  mad  og  drikke  fra  kl.  17.00 

 SB-24:  Godkendelse  af  dagsorden 
 Godkendt 

 SB-25:  Orientering  fra: 
 Formanden 
 Ledelse 
 Ny  medarbejder  ansat  i  Sfo2  -  Malthe  starter  1/12. 
 Leon,  Peter  og  Peter  tager  på  Årsmøde  i  slutningen  af  uge  45,  Rikke  bliver 
 på  skolen. 
 Tirsdag  d.  7/11  er  der  infomøde  for  kommende  børn  til  Holmeagerskolen. 
 Først  generel  info  om  skolen  -  herefter  6  stationer  hvor  forældrene 
 kommer  rundt  og  høre  om  spireperioden  og  skoleforløbet. 
 Medarbejderne 
 Elevrådet 

 SB-26:  Foto-firma. 
 Nu  er  den  to-årige  kontrakt  med  ”Say  Orange”  udløbet.  Hvilket  firma  skal 
 vi  satse  på  næste  skoleår?  Og  hvem  har  opgaven? 
 Der  drøftes  om  hvorvidt  man  ønskede  at  fortsætte  med  det  nuværende 
 firma. 

 -  input  fra  elevrådet  er  at  nogle  elever  oplevede  at  blive  rettet  på,  ift 
 hår  mv.  9.klasser  var  ikke  tilfredse  med  deres  fjollefoto.  Kvaliteten 
 var  ikke  så  god. 

 -  der  er  blandede  oplevelser  fra  forældrene. 
 Der  er  enighed  i  SB  om  at  man  afsøger  nyt  firma.  Den  praktiske  del 
 i  nuværende  udbyder  fungerer,  så  et  lignende  setup  ville  være  at 
 foretrække. 

 SB-27:  Principmappen  –  nu  opdateret  med  de  mange  input  der  var  i  løbet  af 
 sidste  skoleår  –  til  endelig  samlet  godkendelse.  (se  bilag) 
 Godkendt. 

 SB–28:  Budget  2024-2027:  Hvilke  konsekvenser  har  det  for  Holmeagerskolen? 
 Hvordan  skal  vi  prioritere  ift.  kantinedrift  (uden  mælkepenge), 
 SFO-åbningstid  (reduktion  på  30  min.  pr.  uge)  og  ift.  den  generelle 
 budgetbesparelse  isoleret  til  2024  (ca.  350.000-400.000  kr  i  2024) 
 Leon  fremlægger  konsekvenser  af  besparelser. 



 Status  er  at  med  den  kommende  økonomi  ift  kantinen,  ser  ledelsen  det 
 svært  at  bibeholde  i  nuværende  form.  SB  drøfter  forskellige  muligheder. 
 Der  er  generelt  et  ønske  blandt  forældrevalgte  og  elevrepræsentanter  om 
 at  fastholde  kantinedriften. 

 SB-29:  Planlægning  af  kursusaften  for  SB  med  Skole  og  forældre:  Datoer  og 
 temaer. 
 Ledelsen  deltager  med  en  person. 
 Der  arbejdes  med  d.  27/11.  Sofie  kontakter  Skole  og  forældre. 

 SB-30:  SB-møde  med  forældrerepræsentanter  i  februar  –  Tema:  Greve 
 Kommunes  børnesyn. 
 Hvordan  gør  vi? 
 Overordnet  er  der  stemning  for  et  tema  omkring  AI.  Ledelsen  og  Christian 
 laver  oplæg.  Der  kan  tænkes  ind  i  en  generel  information  til  forældrene 
 omkring  digital  dannelse,  evt  på  tværs  af  skoler. 

 SB-31:  Hvordan  arbejder  vi  med  digital  dannelse  ift.  både  børn  og  forældre. 
 Kursus  digital  dannelse  til  forældre  -  der  blev  drøftet  hvad  der  meldes  ud 
 til  forældre  og  hvad  der  skal  prioriteres  fra  år  til  år,  punktet  digital 
 dannelse  sættes  på  et  kommende  SB  møde. 
 Udskydes 

 SB-32:  Elevers  brug  af  egne  telefoner  i  undervisningen?  Afdækning  af  omfang  og 
 situationer  hvor  det  sker,  og  opsamling  på  hvad  der  skal  ske  herfra. 

 Der  er  en  tilbagemelding  fra  lærerne  om  at  brugen  af  telefoner  er  valgfri 
 og  et  alternativ  til  Chromebook/IPAD.  Dog  i  Idræt  er  der  blevet  opfordret 
 til  at  bruge  telefon  i  forhold  til  bevægelsesanalyse. 
 Elevernes  tilbagemelding  er  at  valget  af  telefon  er  valgfrit.  Der  er  en 
 oplevelse  af,  at  den  udleverede  enhed  godt  kan  løse  de  opgaver,  der  bliver 
 stillet.  Opmærksomhed  på  at  der  ikke  skal  være  krav  til  at  hente  Apps  på 
 egne  telefoner. 

 SB-33:  Høringssvar  ift.  principprogram  for  bygning  og  ombygning  af  skolerne  i 
 Greve.  Ønsker  SB  at  afgive  høringssvar  ift.  materialet?  (filen  er  for  stor  til 
 at  sende  i  Aula  –  hvis  I  ønsker  den  tilsendt  inden  mødet,  så  send  mig 
 gerne  en  e-mailadresse,  så  sender  jeg  den  uden  om  Aula) 
 Leon  sender  udkast  til  SB,  der  efterfølgende  beslutter,  om  der  skal  sendes 
 høringssvar. 

 SB-34:  Evt.  samt  punkter  til  næste  møde 

 Grundet  udfordringer  med  mange  børn  efter  lukketid  om  fredagen, 
 beslutter  SB  at  udvide  Sfo'en  åbningstid  fredag  til  kl.  17.00.  gældende  fra 
 1/1-24 
 RS  efterlyser  udmelding  om  Sfo  ferietilbagemelding.  -  sendes  ud  senest 
 mandag  d.  13/11 
 Der  sættes  på  kommende  møde  en  seddel/skriv  omkring 
 ferie/tilbagemelding. 
 Punkt  om  handlemuligheder  ved  tyveri. 
 Leon  orienterer  om  Tune  skole  og  hans  rolle  de  kommende  måneder. 
 Der  er  kommet  ny  teknisk  serviceleder  1/11  -  Brian. 



 Der  kommer  tilbagemelding  på  næste  møde  om  hvordan  man  håndterer 
 madkundskab  i  forbindelse  med  allergi. 

 SB-35  Forældrehenvendelser 
 Lukket  punkt 


